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در کارخانه آسفالت شهرداری کرج صورت پذیرفت؛
 افزایش ۱۰۰ درصدی تولید و توزیع آسفالت 

در دو ماه گذشته
شــهردار کرج از افزایش ۱۰۰ درصدی میزان تولید و توزیع آســفالت در اسفند و 
فروردین ماه سپری شده نسبت به ماه های مشابه سال گذشته در کارخانه آسفالت 

سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری این کلانشهر خبر داد.
مهرداد کیانی اظهار کرد: سیاست گذاری مجموعه مدیریت شهری بر آن است که با ادامه روند بهسازی 
روکش آسفالت معابر سطح شهر موجبات سهولت در تردد وسایل نقلیه و رضایتمندی شهروندان را فراهم 
کند.وی افزود: کارخانه آسفالت این سازمان در فروردین ماه سال جاری با افزایش ۱۰۰درصدی میزان تولید 
و توزیع نسبت به مشابه سال گذشته، گام مهمی را در راستای تحقق این سیاست گذاری برداشته است.

شهردار کرج خاطرنشان کرد که کارخانه آسفالت این سازمان پس از شروع فعالیت با مساعد شدن شرایط 
جوی و کاهش بارش ها، در اسفند ماه سال گذشته با تولید ۱۶ هزار و ۸۶۷ تن آسفالت، افزایش دو برابری 
میزان تولید و توزیع را نسبت به مدت فعالیت مشابه در سال ۱۴۰۰ در دستور کار قرار داده است وامید است 

در ماه های آتی، روند مذکور بیش از پیش به صورت صعودی ادامه یابد.

بازدید وزیر کشور از پست برق ۴۰۰ کیلوولت باغملک
وزیر کشــور که به همراه رئیس جمهور به خوزســتان ســفر کرده است از پست 

۴۰۰کیلوولت باغملک شرکت برق منطقه ای خوزستان بازدید کرد.
احمد وحیدی وزیر کشور و عبدالله ایزدپناه نماینده مردم ایذه، باغملک و دزپارت در مجلس سورای اسلامی 
به همراه مسئولان محلی از پست ۴۰۰ کیلوولت باغملک بازدید کردند.وزیر کشور در این بازدید گزارشی از 
عملیات نصب ترانس سوم این پست به ظرفیت ۲۰۰ مگاولت آمپر با پیشرفت فیزیکی ۹۴ درصد و اعتبار 
۳۱۱ میلیارد دریافت کرد که بنا است تا قبل از پیک بار وارد مدار شود.پست ۴۰۰ کیلوولت باغملک که یکی 
از پست های اصلی منطقه است ۴۰۰ مگاولت آمپر در حال حاضر ظرفیت دارد و با وارد مدار شدن ترانس 
سوم، ظرفیت آن به ۶۰۰ مگاولت آمپر افزایش پیدا می کند.احمد وحیدی وزیر کشور در این بازدید بر تسریع 
در وارد مدار شدن ترانس سوم این پست تاکید کرد و همچنین پروژه در دست اجرای پست و خط صیدون 
را مورد بررسی قرار داد و از همکاری و پیگیری برای تامین نقدینگی مورد نیاز این پروژه ) ۳۵۰ میلیارد 
تومان( سخن گفت.بر اساس این گزارش، چند تن مدیران شرکت برق منطقه ای خوزستان به نمایندگی از 
مدیرعامل، گزارشی از وضعیت شبکه برق و پروژه های در دست اجرای این منطقه به وزیر کشور و نماینده 
مجلس ارائه کردند.گفتنی است با حضور رئیس جمهور در نیروگاه دوکوهه اندیمشک، ۸۷ هزار میلیارد ریال 

پروژه شرکت برق منطقه ای خوزستان افتتاح شد.

بطری رها شده در طبیعت می تواند باعث آتش سوزی شود
مدیرکل منابع طبیعی البرز گفت: برای جلوگیری از وقوع حریق در عرصه های طبیعی 
مردم باید به مواردی از جمله پرهیز از انداختن بطری در دل طبیعت، توجه به نینداختن 
ته ســیگار به روی زمین و اطمینان از کامل خاموش شدن بقای آتش روشن شده 

توجه  کنند.
اصغر بیات اظهار کرد: خوشبختانه طی سال گذشته به واسطه نظارت دقیق نیروهای یگان حفاظت و 
همکاری مردم و جوامع محلی حریق فراگیری در استان رخ نداد و صرفا چند آتش سوزی کوچک گزارش 
شده است.وی با اشاره به اینکه ۹۵ درصد آتش سوزی هایی که در مراتع البرز اتفاق می افتد عامل انسانی 
دارد، اظهار کرد: بر این اساس، با اطلاع رسانی و فرهنگ سازی می توان بخش عمده ای از آتش سوزی ها را 
کاهش داد.وی با تاکید بر اینکه به دنبال افزایش تجهیزات و ادوات اطفاء حریق هستیم، توضیح داد: امسال 
ظرفیت سخت افزاری یگان های حفاظت مثل ماشین، ادوات و غیره را تجهیز کردیم تا در مواقع اضطرار 
به مشکل نخوریم.این مسئول با اشاره به عوامل موثر در وقوع حریق  توضیح داد: خشکی و گرمی هوا، 
زمان آتش سوزی، نوع پوشش گیاهی، نوع و سرعت باد و پستی و بلندی زمین در گسترش حریق موثر 
هستند.مدیرکل منابع طبیعی استان ابراز کرد: برای جلوگیری از وقوع حریق در عرصه های طبیعی مردم 
باید به مواردی از جمله پرهیز از انداختن بطری در دل طبیعت، توجه به نینداختن ته سیگار به روی زمین و 
اطمینان از کامل خاموش شدن بقای آتش روشن شده توجه  کنند.بیات افزود: جوامع محلی در زمان وقوع 
حریق نقش به سزایی در کاهش خسارات و آسیب دارند و می توانند علاوه بر تلاش جهت خاموش کردن 
اصولی آتش، با ۱۵۰۴ تماس گرفته و نیروهای یگان حفاظت را نسبت به اتفاق افتاده با خبر کنند.این مسئول 
در ادامه در پاسخ به وضعیت آشکده های جاده چالوس که بدون مجوز فعالیت دارند و عرصه آنها متعلق به 
منابع طبیعی است، گفت: در خصوص تعیین تکلیف این آشکده ها در مراجع قضایی پرونده تشکیل شده و 

منتظر ابلاغ رای دستگاه قضا هستیم و پیش از صدور رأی نمی توان اظهار نظر قطعی کرد.

تجمع پرندگان روی شبكه های توزیع برق باعث قطعی 
لحظه ای برق در استان گلستان

ورود پرندگان مهاجر از گونه »سار« و نشستن گروهی آن ها بر روی سیم های شبکه 
برق، باعث بروز اختلال در برخی از نقاط بر روی شبکه ۲۰ کیلو ولت توزیع  شد. 

موسوی افزود؛ این روزها نشستن سارها بر روی سیم های برق، سبب ایجاد اختلال و خاموشی برق در 
برخی از نمی شود. رحمت قره خانی افزود؛در سالهای گذشته نیز در فصل بهار سارهای مهاجر بویژه از خراسان 
شمالی با تعداد کمتری وارد گلستان می شدند و مشکل خاصی ایجاد نمی کردند اما امسال و سال گذشته با 
توجه به خشکسالی شدید استان همجوار، جمعیت بیشتری از این پرندگان به استان وارد که نتیجه گروهی 
نشستن آنها روی سیم های برق، اختلال در شبکه توزیع ایجاد و باعث بروز خاموشیهای لحطه ای در شبکه 
شــده اند.تجمع این پرندگان روی سیم های شبکه توزیع برق باعث قطعی لحظه ای شبکه اصلی برق و 
سوختن فیوز در شبکه های فرعی می شود که با وجود اعزام تیم های شرکت برق برای رفع مشکل خرابی ها 
به دلیل تعدد موارد خاموشی ، در برخی مواقع وصل شدن مجدد برق زمان بیشتری نیاز دارد.رحمت قره خانی 
مدیر دفتر روابط عمومی در ادامه بیان داشتند: اقدامات مختلفی مانند تغییر آرایش شبکه توزیع برق و نصب 
اسپیسر )فاصله گذار( بین خطوط درمحل تجمع این پرندگان برای پیشگیری از بروز اختلال انجام شد اما 

به سبب گستردگی شبکه و زیاد بودن تعداد جمعیت سارها همچنان در نقاط مختلف ایجاد نوسان مینمایند.

۱۸۵ واحد صنعتی با بیش از ۶۰ درصد پیشرفت 
فیزیكی در گلستان در حال احداث داریم 

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت گلستان گفت: ۱۸۵ واحد صنعتی با بیش از ۶۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی در گلستان در حال احداث داریم که پیش بینی می شود ۵۰ درصد 

آنها در سال جاری به بهره برداری برسند.
درویش علی حسن زاده در نشست خبری با اصحاب رسانه گلستان اظهار کرد: در سال گذشته ۱۱۵ واحد 
اقتصادی با اشتغالزایی سه هزار و ۶۳۳ نفر در گلستان راه اندازی و همچنین ۳۵۹ فقره جواز تأسیس در استان 
صادر شد که پیش بینی ایجاد اشتغال آن ۹ هزار و ۴۶۳ نفر است.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت گلستان 
افزود: سال گذشته تعهد اشتغال این اداره ۱۰ هزار شغل بود که توانستیم ۱۱ هزار و ۱۰۶ شغل ایجاد کنیم 
که افزایش ۱۱ درصدی را نشان می دهد.وی بیان کرد: در بخش صنعت و معدن در سال گذشته ۳۰ واحد 
تعطیل، احیاء و ۳۱۰ نفر به چرخه کار برگشتند و همچنین ۷۰ واحد صنعتی که زیر ظرفیت ۵۰ درصد فعالیت 
می کردند، افزایش ظرفیت دادند.حسن زاده در خصوص ستاد تسهیل و رفع موانع تولید هم گفت: در سال 
گذشته ۷۳ جلسه تشکیل و مشکلات ۳۵۵ واحد بررسی شد که این جلسات منتج به ۵۰۰ مصوبه شده و 
۳۶۴ مصوبه آن اجرایی شده است.مدیرکل صنعت معدن و تجارت گلستان عنوان کرد: در سال گذشته ۲۳۵ 
میلیون دلار صادرات از استان انجام شد که هدفگذاری ما ۲۱۰ میلیون دلار بود که از این عدد عبور کردیم و 
رشد ۲۶ درصدی اتفاق افتاد.وی با بیان اینکه مقاصد صادراتی کالاهای استان ۳۳ کشور است، گفت: ۶ کشور 
اول هدف صادرات ترکمنستان، قزاقستان، عراق، افغانستان، رومانی و بلغارستان است.طبق گفته حسن زاده، 
لبنیات، پلی استایرن، ید، آهن آلات، سیمان، نئوپان و خوراک آبزیان مهم ترین کالاهای صادراتی استان را 
تشکیل می دهد.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت گلستان اضافه کرد: سال گذشته ۱۴۰ هزار و ۲۱۲ بازرسی 
از اصناف انجام و در این راستا چهار هزار و ۵۶۳ فقره پرونده تخلفات تشکیل شد.حسن زاده اعلام کرد که 
همچنین ۹۵ پرونده در حوزه قاچاق به ارزش ۶۷ میلیارد ریال تشکیل شده است.وی در بخش دیگری از 
سخنان خود گفت که در راستای افزایش تولید، ۱۸۵ واحد صنعتی با بیش از ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

در حال احداث داریم که پیش بینی ما این است که ۵۰ درصد آنها در سال جاری به بهره برداری برسند.

 تشریح اقدامات اداره کل مدیریت بحران
 استانداری البرز در سال ۱۴۰۱

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز اقدامات صورت گرفته از سوی این اداره کل 
در سال گذشته را تشریح کرد.

منوچهر غفاری با اشاره به اقدامات صورت گرفته از سوی این اداره کل اظهار داشت: پیگیری اخذ اعتبار 
۲۰ میلیارد ریالی جهت تهیه سند کاهش خطر و آمادگی و پاسخ استان البرز، مدیریت جذب اعتبارات مالی 
سیل سال ۱۴۰۱ در شهرستانهای طالقان و بخش آسارا با همکاری بنیاد مسکن استان و پایش وضعیت 
اعتبارات ماده ۱۶ و ۱۷  قانون مدیریت بحران از دستگاه ها استانی بصورت ماهانه، پیگیری جذب اعتبار خرید 
تجهیزات رادیوئی ترانک)بیسیم( جهت برقراری ارتباط امن در زمان بحران، اخذ اطلاعات تجهیزات، خودرو 
ها و ابزار آلات ویژه مدیریت بحران و مخاطرات و بروز رسانی بانک اطلاعات استان و ارائه پیشنهاد تهیه نرم 
افزار بانک اطلاعاتی در سامانه MIS استانداری، برقراری ارتباط بیش از ۴۰۰ مدیر استانی و شهرستانی از 
طریق سیستم ۵ شماره ای و هماهنگی لازم و اخذ مجوز جهت برقراری خطوط هات لاین با دستگاه های 
امداد و نجات از اهم این اقدامات به شمار می رود.وی افزود: در این راستا پیگیری برقراری حقابه و احیاء 
تالاب صالحیه از طریق مکاتبات ملی و حفظ بستر و پوشش گیاهی با برگزاری بیش از ۵ جلسه، برگزاری 
بیش از ۴ مانور عملیاتی ومیدانی از جمله سقوط هواپیمای در فرودگاه پیام استان و همچنین تهیه تقویم 
برگزاری مانور در استان، تشکیل کارگروه شناسایی ساختمان های ناپایدار استان البرز و مدیریت فروریزش 
در خیابان بوعلی منطقه حصارک با بیش از ۲۰ جلسه استانی و شهرستانی، تشکیل کارگروه اضطرار آلودگی 
هوا و برودت در زمستان گذشته بیش از ۱۰ جلسه و همچنین ارائه پیشنهادات فنی در راستای پایدار سازی 
و مقاوم سازی ساختمانهای اداری و دانشگاه ها و مراکز علمی، مساجد، تکایا و مطالبه رعایت ضوابط ابلاغی 
ســازمان برنامه و بودجه کل کشور از جمله ضابطه ۸۲۱ تهیه نقشه پذیری سیلاب استان و ... از دیگر 

اقداماتی است که از سوی اداره کل مدیریت بحران استانداری البرز طی سال گذشته صورت گرفته است.
به گفته مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز، اجرای موفقیت امیز وکسب رتبه در برگزاری رویداد ملی 
مدیریت بحران ایران قوی در سال ۱۴۰۱ با برگزاری بیش از ۱۰ جلسه استانی با نخبگان و شرکت های 
دانش بنیان، بیش از ۵۰۰۰ نفر ساعت، بازدید میدانی از محل وقوع مخاطرات حین بحران، پس از بحران 
ازجمله ریزش سنگ در محور کرج چالوس، انفجار گاز در شهرستان چهارباغ، بارش برف سنگین و سقوط 

بهمن در محور کرج چالوس از دیگر اقدامات صورت گرفته در حوزه مدیریت بحران استان است.

اخبار کوتاه 

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز تاکید کرد: تمامی درخواست های 
مربوط به کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید استان البرز و سایر مواردی که مورد 
تولیدکنندگان   و  صنعتی  واحدهای  نظر 
استان می باشــد در کمتر از یک هفته 
توسط اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
مورد رسیدگی قرار گرفته و تعیین تکلیف 

می شوند. 
رامین ربیعی در جلسه شورای گفتگوی بخش خصوصی و دولت در محل اتاق 
بازرگانی استان گفت: شعار اعلام شده از سوی مقام معظم رهبری برای سال ۱۴۰۲ 
با عنوان »مهار تورم و رشد تولید« همچون عناوین اقتصادی تعیین شده در سنوات 
گذشته در عمل مبنای حرکتی همه دستگاه ها و بخش های مسئول و در واقع نقشه 
راه ما برای تحقق حداکثری اهداف در کنار سایر مسئولیت های متوجه به حوزه 
عملکردی ما مدیران می باشد. وی تصریح کرد: در چارچوب مسئولیت های تعیین 
شده برای اداره کل صنعت، معدن و تجارت به عنوان دبیر کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید استان، خوشبختانه با پیگیری های انجام شده و حمایت های استاندار 
محترم البرز، سال گذشته بیش از ۹۰ درصد شاخص های اصلی عملکردی این 

کارگروه عملیاتی و عموم موارد مطرح شده رفع و رجوع شده اند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز تاکید کرد: این رویکرد امسال نیز 
با جدیت تمام دنبال خواهد شد و حتما هر یک از مشکلات مطرح شده از سوی 
واحدهای صنعتی که مربوط به این کارگروه باشد و یا در بخش دیگر مسئولیتی 
را متوجه اداره کل صنعت، معدن و تجارت می کند در اســرع زمان پیگیری و تا 

حصول نتیجه دنبال می شود.
ربیعی گفت: در بخش پرداخت تسهیلات رونق تولید، خوشبختانه امسال نیز 
عملکرد استان البرز درخشان بوده و جایگاه برتر این استان در سطح کشور برای 
چهارمین سال متوالی حفظ شده و خوشبختانه با همکاری همه بانکهای عامل در 
سطح استان به ویژه بانک های دولتی، بیش از ۳ هزار میلیارد تومان تسهیلات 
رونق تولید و بالای ۲۰ هزار میلیارد تومان نیز از محل منابع داخلی بانکها تسهیلات 

به واحدهای صنعتی سایر فعالان اقتصادی استان پرداخت شده است.

وی افزود: البته در  پرداخت تسهیلات تبصره ای از 
جمله تسهیلات تبصره ۱۸، سال گذشته استان کم 
توفیق بوده و امسال درخواست و پیگیری مجدانه در 
این حوزه داریم و انتظار داریم که تا ســقف ۲ هزار 
میلیارد تومان سهم تسهیلات تبصره ۱۸ برای استان 

البرز پیش بینی و اختصاص یابد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز اضافه 
کرد: با توجه به فعال نبودن سامانه ثبت نام تسهیلات 
برای ســال جدید، آماده دریافت درخواســت های 
مکتوب جهت تســریع در این امر هستیم و واحدهای صنعتی استان می توانند 
درخواست های خود را به اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان البرز ارائه نمایند. 
ربیعی تصریح کرد: در بخش عملکرد حــوزه تجارت اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت نیز تسهیل امور و روند جاری صدور مجوز ها به شکل مناسبی عملیاتی شده 
و به عنوان نمونه در صدور کارت های بازرگانی که یکی از محل های همکاری 

مشترک ما با اتاق بازرگانی است، شرایط به شکل قابل قبولی بهینه شده است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز تاکید کرد: در حوزه اصناف نیز 
موضوع مدیریت شبکه توزیع و افزایش نظارت ها با هدف تحقق حداکثری مهار 
تورم در دستور کار است و بخش نظارتی به ویژه معاونت نظارت و بازرسی اداره 
کل صنعت، معدن و تجارت مکلف شده در تشکیل پرونده برای واحدهای تولیدی، 
قبل از ارسال گزارش به تعزیرات حکومتی حتما نظر کارشناسی همه دستگاه های 

مسئول را لحاظ نماید.
ربیعی اعلام کرد: با تغییرات ایجاد شده در  سامانه ۱۲۴ که در اختیار وزارت صنعت، 
معدن و تجارت است، از ابتدای امسال علاوه بر دریافت مسائل و مشکلات صنفی، 
واحد های صنعتی نیز می توانند مسائل و موارد خود را از طریق این سامانه به این 

سازمان منعکس کنند تا در اسرع وقت مورد رسیدگی قرار گیرند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز در پایان تاکید کرد: خوشبختانه 
رونــد ارائه خدمات در اداره کل صنعت، معدن و  مورد رضایت عموم صنعتگران، 
معدنکاران، تجار، بازرگانان و اصناف اســتان می باشد؛ با این حال در سال جدید 
برای افزایش این رضایتمندی آماده دریافت نقطه نظرات و رفع موانع و تسهیل 

امور بیش از پیش هستیم.

اصفهان_محسن راعی: مدیرکل راهداری 
و حمل و نقــل جاده ای اصفهان از اجرای 
پروژه های روکش آســفالت و لکه گیری 
راه های استان با اعتبار بیش از ۷۰۰ میلیارد 

تومان در سالجاری خبر داد. 
روز پنجشنبه به مناسبت »روز ایمنی حمل و نقل« 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در زمان حاضر بیش 
از ۱۱ اکیپ در راه های استان مشغول لکه گیری و 

روکش آسفالت هستند.
هفتم اردیبهشت، روز ایمنی حمل و نقل نامگذاری شــده است.وی ادامه داد: 
اســتفاده از روش های نوین در اجرای روکش آسفالت حفاظتی بویژه در راه های 

فرعی، روستایی و معابر کم تردد در دستور کار قرار دارد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان افزود: امسال بیش از ۱۵۰میلیارد 
تومان قرارداد برای روکش آسفالت حفاظتی در استان منعقد که اجرای آن شروع 
شده است و امیدواریم بتوانیم تا پیش از پایان فصل کاری)اواسط پاییز(، گام موثری 
در راستای ترمیم رویه آسفالت راه های استان برداریم.وی اضافه کرد: عُمر رویه 
آسفالت در بعضی از راه های روستایی استان اصفهان بدلیل کمبود منابع مالی، 
به بیش از ۲۰ تا ۲۵ سال رسیده است.دادخواه خاطرنشان کرد: ارتقا و ایمنی راه ها 
بعنوان اولویت نخست سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور است که در 
نتیجه آن کاهش حوادث رانندگی، تلفات، مصدومان و هزینه ها و خسارت ها را 
بدنبال دارد.به گفته وی، کار بزرگی در زمینه ارتقای ایمنی راه های استان شروع 
شده است و نیوجرسی های مَفصلی بتُنی در محورهای اولویت دار و پُرترددی مثل 
آزادراه معلم، محور اصفهان- بهارستان، محور کاشان- نطنز- اردستان و ورودی 
اصفهان از سمت سجزی در حال نصب است و تمام مبادی ورودی شهر اصفهان 
نیز در دستور کار قرار دارد.دادخواه با اشاره به اینکه اقدامات خوبی در راه های استان 
انجام شده و در حال اجراست، بیان کرد: اصفهان بعنوان چهارراه ترانزیتی کشور در 
همسایگی ۹ استان قرار دارد و دارای ۱۱ هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه است که ۵۰ درصد 

طول این راه ها شامل راه های روستایی می شود.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان اظهار داشت: راه های روستایی 
این استان بدلیل میزان تردد و وجود مناطق گردشگری و حجم بالای جابه جایی بار 

و محصولات کشاورزی از اهمیت ویژه ای برخوردار 
است.وی گفت: بطور متوسط روزانه یک میلیون و 
۲۰۰ هزار تردد در محورهای اصلی و مجهز به تردد 
شمار اصفهان ثبت می شود که با توجه به این حجم 
بالا باید اقدامات ویژه ای انجام شود و راه های این 

خطه فراتر از دیگر استان ها مورد توجه قرار گیرد.
دادخواه ادامه داد: بدلیل وجود صنایع بزرگی نظیر 
فولاد مبارکه و ذوب آهن، شهرک های صنعتی متعدد 
و بیش از یک هزار معدن فعال، حجم زیادی از بار 
در این استان حمل می شود که در بعضی موارد با تخلف هایی از جمله حمل بار 
با تُناژ اضافه همراه اســت که خسارت شدیدی به رویه راه های استان وارد کرده 
است.وی با اشاره به جابه جایی سالانه ۵۴ میلیون تُن بار در استان اصفهان اظهار 
داشت: حدود یک هزار کیلومتر از راه های شریانی و اصلی این استان خرابی شدید 
با متوســط دارد که هزینه ترمیم آن در سال جاری بیش از ۲ هزار میلیارد تومان 
است.مسوول جمعیت طرفداران ایمنی راه های استان اصفهان نیز در این نشست 
گفت: چالش جدی در حوزه ترافیک و ایمنی خودروها در کشور و استان اصفهان 
وجود دارد.حسین حسین زاده با بیان اینکه تشکل جمعیت طرفداران ایمنی راه ها، 
ســازمانی مردم نهاد، داوطلب غیردولتی، غیرسیاسی و غیرانتفاعی است، افزود: 
هــدف این جمعیت، بهبود وضعیت ترافیک و ارتقای فرهنگ ایمنی در حمل و 
نقل جاده ای کشــور است که دفتر نمایندگی نهاد جمعیت طرفداران ایمنی راه 
ها در اســتان اصفهان هم راه اندازی شده است. وی ابراز اطمینان کرد که ایجاد 
تشکل مردم نهاد جمعیت طرفداران ایمنی راه ها بطور حتم در کاهش تصادفات 
و ارتقای ایمنی راه ها موثر خواهد بود.حسین زاده با بیان اینکه خودروسازها باید 
برای ارتقا ایمنی تولیدات خود تابع نظرات مردم باشند، ادامه داد: وضعیت کنونی 
ایمنی خودروها در تصادفات رانندگی در شان مردم ایران نیست که بخشی از آن 
به خودروسازان برمی گردد.استان اصفهان در زمینه حمل کالا سهم ۱۰ درصدی 
از کل کشور را به خود اختصاص داده است و رُتبه نخست کشور در مجموع تناژ 
حمل شده را در اختیار دارد.این استان دارای ۱۱ هزار و ۵۰۰کیلومتر راه است که 
بدلیل موقعیت خاص آن در مرکز و بعنوان چهار راه ترانزیت بار و مسافر کشور، رُتبه 

نخست حمل بار و رُتبه سوم حمل مسافر را داراست.

 تعیین تکلیف درخواست های کارگروه تسهیل
 و رفع موانع تولید در کمتر از یک هفته

ربیعی در جلسه شورای گفتگوی بخش خصوصی و دولت اعلام کرد:

 بیش از 150 میلیارد تومان قرارداد 
برای اجرای روش های نوین روکش آسفالت حفاظتی

نشست خبری مدیرکل و معاونین اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان

  اصفهان -بهمن راعی: به منظور مدیریت مصرف 
سوخت در کشور تا نیمه اول سال جاری ۹۰ درصد 
از کارت های سوخت جایگاه داران جمع آوری میشود.
  عبدالله گیتی منش مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه اصفهان گفت: دولت برنامه دارد تا گاز مایع یا کپسول هایی 
که در سطح استان ها توزیع می شود را ساماندهی کند. متوسط 
مصرف روزانه گاز مایع یا ال پی جی در استان در سال گذشته به 
۳۱۴ تن رسید که در مقایسه با سال ۱۴۰۰ کاهش ۱۱ درصدی 
را ثبت کرد.  عبدالله گیتی منش درجمع خبرنگاران  با اشاره به 
اینکه محدودسازی کارت های آزاد جایگاه داران سوخت از دیگر 
برنامه های دولت است افزود: در قانون بودجه ۱۴۰۱ مبحثی تحت 
عنوان بهبود نظام توزیع فرآورده های نفتی مطرح شده است، این 
مبحث در در تبصره ۱۴ قانون بودجه ۱۴۰۲ نیز ذکر شده است. 
در یکی از بندهای این تبصره آمده است که وزارت نفت و شرکت 
ملی پخش موظف به مدیریت بهینه مصرف و نظام توزیع شده اند 
باید از از قاچاق سوخت جلوگیری کنند، به همین علت مقرر شده تا 
تعداد زیادی از خودروهای بنزین سوز و گازوئیل سوز از کارت های 
شخصی خود برای سهمیه آزاد نیز استفاده کنند.وی اضافه کرد: 
حدود نیمی از بنزین مصرفی در کشور سهمیه ای و نیمی دیگر 
آزاد است. افرادی که به بنزین آزاد مصرف می کردند در گذشته 
میلی به استفاده از کارت سوخت شخصی خود نداشتند، برخی 
 دیگر نیز اطلاعی نداشتند که پس از اتمام سهمیه بنزین هزار و

 ۵۰۰ تومانی، به مقدار ۱۵۰ لیتر سهمیه آزاد خواهند داشت.

قاچاق سوخت به صورت سازمان یافته است
وی افزود:قاچاق سوخت به صورت سازمان یافته اتفاق می افتد، 
یکی از دلایل قاچاق سوخت تفاوت فاحش قیمت دولتی و آزاد 
سوخت اســت.یکی از اقدامات صورت گرفته در این خصوص 
ایجاد سامانه سدف به منظور جلوگیری از قاچاق سوخت است. 
در سال گذشته ۵۸۵ هزار لیتر گازوئیل، ۱۱۹ هزار لیتر نفت کوره 
و ۲۵۰۰ لیتر بنزین قاچاق در استان کشف شده است.گیتی منش 
افزود: یکی از سیاســت هایی که دولت برای مدیریت مصرف 
ســوخت اتخاذ کرد، توجه به مصرف سی ان جی است، طبق 

برآوردها با زیرساخت ها و ظرفیت های موجود، می توان نزدیک به 
۴۰ میلیون متر مکعب سی ان جی به مردم عرضه کرد. دولت نیز 
به همین علت تصمیم به گازسوز کردن رایگان خودروها گرفته 
اســت، این طرح از دو سال گذشته آغاز شده و طی آن ۲۳ هزار 

خودرو در اصفهان به صورت رایگان گازسوز شده است.
وی افزود: با همین زیرســاخت ها و بدون اضافه شدن جایگاه 
جدید، می تواند نزدیک به ۴۰ میلیون متر مکعب به مردم عرضه 
شود. دولت هم برای همین می خواند خودروها را رایگان دوگانه 
ســوز کند، زیرا صرفه جویی حاصل از مصرف بنزین ان بسیار 

قابل توجه است.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
اصفهان با اشاره تولید کم بنزین سوپر در کشور گفت: علت این 
اتفاق آن است که پالایشگاه ها برای تولید بنزین معمولی و پاسخ 
به نیاز اکثر مــردم، تمرکز خود را در تولید این فرآورده معطوف 
کرده اند، اکنون در کلانشهرها بنزین یورو ۵ توزیع می شود که عدد 
اوکتان آن سه واحد کمتر از بنزین سوپر است و در این خصوص 
تفاوت چندانی با بنزین سوپر ندارد. سال گذشته روزانه ۱۰۰ هزار 

لیتر سوپر در استان توزیع شد.
ساماندی های دولت در بخش گاز مایع 

گیتی منش با اشاره به وضعیت تولید گازوئیل در استان گفت: در 
گذشته گازوئیل تولید شده در پالایشگاه معمولی بود اما با احداث 
واحد تسویه جدید گازوئیل معمولی به یورو تبدیل شده است.وی 
در خصوص توزیع گاز مایع اظهار کرد: در قانون بودجه سال ۱۴۰۱ 
و ۱۴۰۲ مبحث توزیع الکترونیکی گاز مایع ذکر شده است، اکنون 
اطلاعات صحیحی از امار مصرف گاز مایع در استان وجود ندارد، 
به همین علت دولت مکلف کرده اســت تا مصرف کننده های 
واقعی شناسایی شــوند، زیرا یارانه قابل توجهی به این فرآورده 
اختصاص پیدا کرده است.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه اصفهان تصریح کرد :۳۵۷ جایگاه سوخت در استان 
داریم و با توجه به میزان توزیع جایگاه، فرآورده آن تأمین خواهد 
شــد، در این خصوص برنامه ریزی شــده تا در طول شبانه روز 
سوخت در تمامی جایگاه ها باشد.وی افزود: در سال گذشته میزان 
مصرف بنزین استان هفت میلیون و ۱۰۰ هزار لیتر در روز بود که 

در مقایسه با سال گذشته ۱۷.۶ درصد افزایش داشته است. رشد 
مصرف در ســال گذشته در کشور ۱۳.۳ درصد بوده است.مدیر 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان افزود: در 
سال گذشته در مجموع ۱۰ میلیون لیتر گازوئیل در استان توزیع 
شــد که در مقایسه با سال ۱۴۰۰ افزایش ۱۳.۳ درصدی داشته 
است. مصرف نرمال کشوری گازوئیل در سال ۱۴۰۱ ۹ درصدی 

افزایش پیدا کرد.
روزانه بالغ بر ۲۰ میلیون لیتر فرآورده  نفتی از 

اصفهان به مقصد دیگر استان ها بارگیری می شود
گیتی منش گفت: نفت سفید نیز یکی دیگر از فرآورده هایی است 
که توسط شرکت پخش توزیع می شود، این فرآورده عمدتاً در 
خانوارهایی مصرف می شود که به گاز طبیعی متصل نیستند. در 
سال گذشته روزانه ۳۸ هزار لیتر نفت سفید در استان توزیع شد که 
نسبت به سال ۱۴۰۰ هفت درصد کاهش داشته است، علت این 

کاهش نیز توسعه گازرسانی به مناطق مختلف است.
وی گفت: مازوتی که در سال گذشته توسط شرکت پخش در 

استان توزیع شد در مجموع روزانه به دو میلیون لیتر رسید.
وی افزود: شرکت پخش اصفهان یک انبار راهبردی دارد که 
علاوه بر تأمین نیاز استان، فرآورده های مورد نیاز چند استان دیگر 
مانند چهارمحال و بختیاری، قم و دیگر استان ها را تأمین می کند، 
در این انبار روزانه بالغ بر ۲۰ میلیون لیتر فرآورده بارگیری می شود. 
در شهر ابریشم نیز ۲.۳ میلیون لیتر نفت کوره از طریق حمل و 

نقل ریلی به جنوب ارسال می شود.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان عنوان کرد:

بخشی ازکارت های سوخت جایگاه داران جمع آوری میشود 

کرمانشاه - الهه فرهادی: رییس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای گفت: با توجه به ظرفیت 
بالای مرز خســروی در ایام اربعین حسینی)ع(، برای افزایش ظرفیت این مرز از هر اقدامی 

حمایت می شود.
 داریوش امانی در نشست با استاندار کرمانشاه اظهارداشت: استان کرمانشاه در چند سال گذشته در ایام اربعین، معین 
استان های دیگر بوده و در زمینه جابجایی زائران از طریق اتوبوس یا قطار بسیار کمک  کننده بوده است و نگاه ما به 
این استان ملی است.وی از تخصیص ۳۲۰ میلیارد تومان اعتبار برای محورهای مواصلاتی استان کرمانشاه خبرداد و 
عنوان کرد: این موضوع از اواخر سال گذشته هماهنگ شده و اعتبارات آن نیز تخصیص می یابد؛ آن چنان که برای ۶ 
استان درگیر در ایام اربعین ابلاغ شده است.امانی از استاندار درخواست کاهش روند اداری، ترک تشریفات در برنامه ها 
و اقدامات ویژه اربعین را داشت و گفت: در ایام اربعین، زمان برای تشریفات اداری وجود ندارد و ممکن است با حضور 
و بازدید مسئولان، تصمیمات یکباره ای اتخاذ شود که نیاز به اقدام فوری داشته باشد.رییس سازمان راهداری و حمل 
و نقل جاده ای با اشاره به ظرفیت بالای استان کرمانشاه از جمله مرز خسروی افزود: پایانه مرزی خسروی بزرگترین 
پایانه در کشور است زمانی بیشترین تردد و تجارت را داشت اما در چند سال گذشته به دلیل شرایط کشور عراق محروم 

مانده است و عدم استفاده از امکانات و تأسیسات ناراحت کننده بود. 
وی با بیان اینکه همیشــه بر بازسازی پایانه مرزی خسروی تأکید شده است عنوان کرد: اقدامات خوبی در پایانه 
مرزی خسروی انجام شده که شامل ایجاد سابیان و مه پاش بوده، زیرا اربعین تا ۱۰ سال آینده در فصل گرم سال 
قرار دارد و این اقدام ضروری است.امانی با اشاره به اینکه استان ها هر سال مورد پایش و ارزیابی قرار می گیرند گفت: 
استان کرمانشاه در سال گذشته نیز از نظر کاهش تصادفات و اقدامات انجام شده در زمینه راهداری و ایام اربعین جزو 
استان های تراز اول کشور بود. وی با بیان اینکه استان کرمانشاه در جذب اعتبارات و خدمات رسانی جزو بهترین ها بوده 
است افزود: در ایام اربعین سال گذشته موضوع سایبان یکباره مطرح شد و استان کرمانشاه با اقدامی اساسی ستون هایی 
ماندگار را ایجاد کرد و توانست خدمات خوبی را به زوار اربعین حسینی )ع( ارائه کند.رییس سازمان راهداری و حمل و 
نقل جاده ای بیان کرد: با توجه به اینکه پایانه مرزی خسروی ظرفیت ۱۰ برابر ظرفیت فعلی را دارد و از هر کاری که 
سبب افزایش ظرفیت پایانه مرزی خسروی باشد ما استقبال می کنیم.امانی گفت: با ارزیابی انجام شده از زائرین اربعین 
حسینی)ع( در سال گذشته، خدمات پایانه  های مرزی را بسیار خوب توصیف کردند اما در طرف عراقی از نظر امکانات 
و حمل و نقل با کمبود هایی مواجه شدیم.وی افزود: در ابتدای ورودی پایانه مرزی، اختلافاتی با گمرک وجود دارد که 
چنانچه سند را انتقال دهند سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای می تواند برای ساماندهی این بخش اختصاص دهد.

محمدطیب صحرایی استاندار کرمانشاه نیز در این نشست با اشاره به عملکرد خوب اداره  کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان از کاهش تصادفات در سال گذشته اظهار داشت: در زمینه رفع نقاط پرتصادف اقدامات مناسبی انجام 
شد و انتظار می رود رفع سایر نقاط به ویژه در مسیر اربعین تسریع شود. وی با اشاره به اقدامات لازم برای ۲۴ ساعته 
شدن مرز خسروی در اربعین امسال و رایزنی با طرف عراقی عنوان کرد: اکنون یک مسیر برای رفت و آمد زائران در 
مرز خسروی وجود دارد و در طرف عراقی نیز به موازات یک مسیر راه اندازی شده و در صورت ادامه خط مرز خسروی 
قابلیت افزایش دو برابری ظرفیت را دارد.استاندار کرمانشاه گفت: با راه اندازی مسیر دوم می توان هر دو مسیر را یک 
طرفه کرد یعنی در زمان اوج خروج تنها در مسیر خروج فعالیت داشته باشند و با متعادل شدن وضعیت به صورت رفت 
و برگشتی فعالیت داشته باشند.صحرایی با بیان اینکه وضعیت حمل و نقل و تأسیسات در طرف عراقی نامناسب است 

افزود: باید از ظرفیت خیران برای ایجاد امکانات تا شعاع مشخصی در طرف عراقی استفاده شود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز از انسداد جاده کرج-چالوس و آزادراه تهران-شمال 
خبر داد و گفت: این انسداد به منظور انجام عملیات عمرانی در دستورکار قرار گرفته است و از صبح 

روز یکشنبه آغاز می شود.
علی زندی فر،  از انسداد محور کرج - چالوس و آزادراه تهران - شمال خبر داد و گفت: این امر به دلیل عملیات عمرانی در محور 
سیاه بیشه در استان مازندران از  فردا آغاز خواهد شد.وی افزود: این ممنوعیت تردد طی روزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه 
تا ۲۶ اردیبهشت ماه جاری اجرا می شود.زندی فر با اشاره به اینکه انسداد یاد شده از ساعت ۸ صبح الی ۱۷ عصر است، اضافه 
کرد: با توجه به اجرای عملیات احداث، تعمیر و مرمت دیوار و ابنیه فنی درمنطقه سیاه بیشه در استان مازندران انسداد مسیر در 
دستورکار قرار گرفته است.به گفته مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز بر اساس برنامه ریزی انجام شده آزاد راه 
تهران - شمال به طور کامل بسته شده و تردد وسیله نقلیه از میدان امیرکبیر کرج تا دیزین به صورت دسترسی محلی خواهد بود.

حمایت همه جانبه سازمان راهداری برای افزایش 
ظرفیت پایانه مرزی خسروی در ایام اربعین حسینی)ع(

جاده کرج-چالوس و آزادراه تهران-شمال 
مسدود می شود

مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران، از نصب بالغ بر ۲۲ هزار علمک در شهر ها و مناطق صعب 
العبور روستایی استان در سال گذشته خبر داد.

قاسم مایلی رستمی گفت: در سال ۱۴۰۱، بالغ بر ۲۲ هزار عدد علمک گاز جدید در سطح استان نصب شده که از این 
تعداد ۶ هزار علمک در شهر ها و ۱۶هزار علمک در روستا ها بوده است.مدیر عامل شرکت گاز مازندران با اشاره به صعب 
العبور بودن و دور دست بودن روستا های باقیمانده و سختی چندین برابری اجرای لوله گذاری در مسیر های ناهموار، سنگی 
و شیب دار گفت: تا پایان امسال تعداد ۶۵ روستا ی این استان به شبکه سراسری گاز طبیعی متصل می شوند.مایلی رستمی 
تعداد علمک های نصب شــده در مازندران را بیش از ۸۵۶ هزار مورد عنوان کرد و گفت: از این تعداد ۴۰۰ هزار مورد در 
شهر ها و ۴۵۶ هزار مورد در روستا ها نصب شده است.گفتنی است ۵۹ شهر و ۲ هزار و ۵۷۷ روستا در استان مازندران از 

نعمت گاز بهره مند هستند.

 نصب بالغ بر 22 هزار علمک گاز 
در استان مازندران

تبریز - مسلمی: معاون برنامه و بودجه سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی از تحقق 
۱۰۶ درصدی درآمدهای مصوب استان در سال ۱۴۰۱ خبر داد و گفت: درآمدهای مصوب استان 

در سال گذشته نسبت به سال ۱۴۰۰ حدود ۷۵ درصد رشد داشته است. 
بهارک نصر در اولین جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان در سال ۱۴۰۲ عملکرد درآمدهای استان در سال گذشته 
را حدود ۱۲ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان و رقم مصوب این درآمدها را ۱۱ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان اعلام کرد.وی با بیان 
اینکه حدود ۱۰۶ درصد درآمدهای استان در سال ۱۴۰۱ محقق شده افزود: درآمدهای مصوب استان در سال ۱۴۰۱ نسبت 
به ســال ۱۴۰۰ حدود ۷۵ درصد رشد داشته است. نصر تصریح کرد: با وجود این میزان رشد درآمدهای مصوب استان 
و تحقق ۱۰۰ درصدی این درآمدها، حدود ۶۹۰ میلیارد تومان مازاد درآمد وصولی استان بوده و عملکرد درآمدهای ما 
۱۰۶درصد افزایش داشته است.معاون برنامه و بودجه سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی ادامه داد: این میزان 
افزایش عملکرد درآمدی موجب شد، تخصیص استان از میانگین کشور هشت درصد بیشتر ابلاغ شود.وی ابراز داشت: 
سال گذشته اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای استان به نسبت سال ۱۴۰۰ حدود ۲۶ درصد رشد داشته که از میانگین 
کشور بالاتر بوده است.نصر اعتبارات استانی مصوب آذربایجان شرقی را رقم دوهزار میلیارد تومان اعلام و اضافه کرد: از این 
اعتبارات یک هزار و ۵۵۰ میلیارد تومان یعنی ۷۶ درصد تخصیص پیدا کرده است.معاون برنامه و بودجه سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی آذربایجان شرقی خاطرنشان ساخت: اعتبار مصوب سایر ردیف های ابلاغی استان در سال گذشته حدود 
۳۷۳میلیارد تومان بوده که ۹۲ درصد تخصیص داشته است.وی گفت: سر جمع تخصیص استانی ما حدود یک هزار و 
۹۰۰ میلیارد تومان است که ۷۹ درصد اعتبارات استانی در بخش تملک دارایی های سرمایه ای تخصیص داشته است.نصر 
اذعان داشت: تعداد کل پروژه های استانی آذربایجان شرقی ۹۲۶ پروژه با اعتبار دو هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان و تخصیص 
۱۹ هزار میلیارد تومان بود که امسال در قالب موافقت نامه ها مبادله شده است.معاون برنامه و بودجه سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی آذربایجان شرقی تعداد پروژه های احداثی و توسعه ای استان را ۴۵۸ پروژه خواند و افزود: اولویت ما این بوده 
که پروژه های نیمه تمام با پیشرفت فیزیکی بالا تخصیص کاملی بگیرند تا این پروژه ها با میانگین طول عمر هشت سال 
به سرانجام برسند.وی توضیح داد: با تخصیص هایی که به دستگاه ها ابلاغ شد، پیش بینی می کردیم ۳۲۹پروژه در سال 

۱۴۰۱ به خاتمه برسند که از این تعداد ۱۷۷ پروژه با ۲۷۳ میلیارد تومان اعتبار تخصیص ۱۰۰ درصد داشتند.

تبریز - مسلمی: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز از رشد قریب به ۸۰ درصدی نرخ مشارکت 
جویی کارکنان در نظام مشارکت این منطقه، طی سال گذشته خبر داد.

فیروز خدائی، با اعلام این خبر گفت: در طول سال گذشته، نظام مشارکت منطقه موفق شد با رشد قریب به ۳۰ 
درصدی سرانه پیشنهادهای دریافتی نسبت به سال ۱۴۰۰، به آمار شاخص ۸۰ درصدی نرخ مشارکت جویی کارکنان در 
این نظام دست یابد.خدائی افزود: طبق ارزیابی های بعمل آمده و با احتساب تعداد پیشنهادهای دریافتی توسط کارکنان 
مشارکت جو در طول سال گذشته، رشد ۱۲ درصدی نرخ پیشنهادهای اجرا شده را نیز در این منطقه شاهد هستیم.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز، عملکرد شورای همیاری و نظام مشارکت منطقه را مثبت ارزیابی کرد و تصریح نمود: 
امیدوارم بتوانیم با استفاده از نظرات و پیشنهادات و راهکارهای سازنده نیروهای توانمند، در دستیابی به اهداف سازمانی و 

ارایه خدمات ارزنده تر به هموطنان و رفع مشکلات کارکنان بیش از پیش گام برداریم.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز همچنین از استمرار انتقال گاز با انجام سه عملیات انشعاب گرم طی سال گذشته در 
این منطقه عملیاتی خبر داد.فیروز خدائی، در اینخصوص اظهار کرد: با توجه به ضرورت انجام عملیات انشعاب گیری در 
خطوط مختلف محدوده تحت پوشش این منطقه، اجرای یک مورد عملیات انشعاب گرم بر روی خط ۳۶ اینچ ابراهیم 
آباد – تبریز جهت اخذ انشعاب ۱۲ اینچ نیروگاه سیکل ترکیبی در حال احداث بناب و مورد دوم بر روی خط ۳۶ اینچ 

ابراهیم آباد – تبریز جهت اخذ انشعاب ۸ اینچ کارخانه سهند فلوت تبریز در طول سال گذشته صورت گرفته است.
خدائی افزود: مورد ســوم عملیات انشعاب گرم انجام یافته در طول دوازده ماهه سال گذشته، اخذ انشعاب ۲۰ اینچ 
CGS جدید زنجان بر روی خط ۴۸ اینچ زنجان- میانه می باشد.وی، عملیات انشعاب گرم را از عملیات های مهم و 
حساس دانست و اظهار داشت: انجام عملیات انشعاب گرم )Hot Tap( زمینه اجرای عملیات انشعاب گیری از خطوط 

لوله گاز دار را بدون تخلیه آن فراهم کرده و سرعت عمل و ضریب ایمنی عملیات را افزایش می دهد.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز تصریح کرد: این منطقه عملیاتی بعنوان، منطقه معین برای شمال و شمالغرب کشور 

تعیین شده و مسئولیت انجام انشعاب گرم خطوط موجود در این گستره وسیع را بر عهده دارد.

تحقق 106 درصدی درآمدهای مصوب آذربایجان شرقی

رشد 80 درصدی مشاركت كاركنان در نظام پیشنهادات 

معاون برنامه و بودجه سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان خبر داد؛

مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز خبر داد؛

کرمانشاه - الهه فرهادی:همایش آموزش عالی در غرب کشور به مناسبت پنجاهمین سالگرد 
تاسیس دانشگاه رازی کرمانشاه، نهم اردیبهشت با حضور وزیر علوم و برخی مسئولین کشوری، 

منطقه ای و استانی به میزبانی این دانشگاه برگزار خواهد شد.
روح الله بهرامی دبیر علمی این همایش، امروز)ششم اردیبهشت( در نشستی خبری، در خصوص برگزاری این همایش، 
اظهار کرد: از حدود یک سال پیش برنامه ریزی های خود را به منظور برگزاری شایسته این همایش آغاز کردیم تا در آن 
دستاوردهای بنیادین، علمی و پژوهشی دانشگاه رازی را در نیم قرن گذشته نشان دهیم.وی ادامه داد: این همایش این 
فرصت را در اختیار ما قرار می دهد که علاوه بر بیان دستاوردهای ۵۰ ساله، یک بازنگری در وضعیت کلی این دانشگاه 
داشته باشیم و چشم اندازی را برای آینده پیش روی آن ترسیم کنیم.دبیر علمی همایش آموزش عالی در غرب کشور 
با بیان اینکه فراخوان برگزاری این همایش طی چند مرحله در ماه های گذشته داده شده، اعلام کرد: جمعا ۷۱ مقاله به 
دبیرخانه این همایش ارسال شد که پس از انجام داوری از میان آنها ۱۵ مقاله پذیرفته شد که علاوه براینکه در روز همایش 

به شکل سخنرانی ارائه می شوند، از مجموعه چاپ شده آنها نیز رونمایی خواهد شد.
وی به بیان برخی از برنامه های تدارک دیده شده در حاشیه این همایش پرداخت و گفت: در این همایش مرکز مطالعات 

تاریخی آموزش عالی غرب کشور با دو گروه آموزشی در دانشگاه رازی تاسیس و آغاز بکار خواهد کرد.
وی تاکید کرد: تاسیس و افتتاح تالار افتخارات دانشگاه از دیگر برنامه های جنبی این همایش خواهد بود که در آن 

آثار علمی، مقالات برتر و پراستناد، معرفی شخصیت های بزرگ دانشگاه و تولیدات و طرح های فاخر را ارائه می دهیم.
بهرامی با بیان اینکه در این همایش مرکز آرشیو اسناد آموزش عالی غرب کشور نیز افتتاح خواهد شد، گفت: همچنین در 
زمان برگزاری این همایش چند موزه همچون موزه تربیت بدنی و علوم ورزشی، موزه تجهیزات سخت دانشگاه و... را راه 

اندازی خواهیم کرد تا در آن دستاوردهای علمی، فرهنگی، تاریخی و اجتماعی دانشگاه را نشان دهیم.
وی یادآور شد: در حال حاضر علیرغم اینکه فضای فیزیکی مناسبی در دانشگاه رازی نداریم، اما این مراکز را راه اندازی 
کرده ایم و امیدواریم با حمایت وزارتخانه و مسئولین استانی بتوانیم یک ساختمان را در دانشگاه احداث کنیم تا همه این 
مراکز را به آنجا منتقل کرده و امکان بازدید عموم مردم را از آنها فراهم کنیم.سجاد دادفر؛ دبیر اجرایی این همایش نیز  
بااشاره به تلاش های انجام شده برای برگزاری این همایش، اظهارکرد: سنگ بنای دانشگاه رازی در سال ۱۳۵۱ توسط 
دکتر عبدالعلی گویا با راه اندازی دانشکده علوم پایه نهاد شده و بعدها یک گستره جغرافیایی وسیعی شامل استان های 
کرمانشاه، کردستان و ایلام را در برگرفت.وی با بیان اینکه دانشگاه رازی اولین دانشگاه جامع غرب کشور است که جایگاه 
و اهمیت تاریخی زیادی در این منطقه دارد، عنوان کرد: این دانشگاه منشاء خدمات فراوان در تربیت نیروهای متخصص و 
مورد نیاز جامعه در حوزه های مختلف بوده است.دبیر اجرایی این همایش تصریح  کرد: در این راستا، به مناسبت نیم قرن 
فعالیت دانشگاه رازی، همایش آموزش عالی در غرب کشور را برگزار خواهیم کرد که در آن میهمانانی از وزارتخانه، دانشگاه 
های منطقه پنج کشور و مسئولین استانی حضور خواهند داشت.وی یادآورشد:  وزیر علوم، معاونین پژوهشی و آموزشی 
وزارتخانه، سرپرست وزارت آموزش و پرورش، روسای دانشگاه های منطقه پنج کشور، استاندار، برخی از نمایندگان استان 
در مجلس شورای اسلامی و ... از جمله میهمانان این همایش خواهند بود.  دادفر یادآورشد: دانشگاه رازی در طول ۵۰ سال 
گذشته یازده رئیس داشته که چهار نفر از آنها دیگر در قید حیات نیستند، اما از سایر روسای این دانشگاه دعوت کرده ایم 

که در این همایش حضور داشته باشند و از آنها هم تجلیل خواهیم کرد.
وی اضافه کرد: همچنین در این همایش از دانشمندان یک درصد برتر جهان، برگزیدگان جشنواره های بین المللی و از 

پیشکسوتان دانشگاه رازی نیز تجلیل خواهد شد.

 همایش آموزش عالی در غرب کشور 
در کرمانشاه برگزار می شود


